
 
 

KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOCJAN 

COMUNITÀ LOCALE DI SAN CANZIANO 

 

Cesta Marežganskega upora 4 – Strada della rivolta di Marezige 4, 6000 Koper – Capodistria, Slovenija  

T: +386 5 62 50 030, E: ks.skocjan@siol.net   

  
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
6. redne seje sveta Krajevne skupnosti Škocjan, ki je bila v četrtek, 5. oktobra 2023 ob 
17.00 uri na sedežu KS Škocjan. 
 
Sejo je vodila Petra Gunjač, predsednica sveta KS. 
 
Prisotnost:  

- od 11 članov Sveta KS Škocjan je bilo na seji prisotnih 7 članov, in sicer: 
 
Petra Gunjač, Narciso Urbanaz, Rok Kozlovič, Nejc Žužič, Luciano Cerin, Vera Kožar in Marko 
Milenkovič 
 
Odsotni: Sandra Bonin, Maša Radovanović, Petra Medveš in Alan Medveš. 
 
Ker je za sklepčnost sveta potrebna večina članov, to je 6 članov, je predsedujoča ugotovila, da je 
ob pričetku seje prisotnih 7 članov. Svet KS je tako sklepčen in lahko prične z delom. 
 
Predlog dnevnega reda so člani prejeli po e-pošti. Na predlog predsedujoče je bil sprejet (7 
prisotnih – 7 ZA) naslednji: 

 
d n e v n i   r e d : 

 
1. Potrditev zapisnika 5. redne seje sveta KS z dne 15. junija 2023 
2. Obravnava in potrditev predloga Načrta razvojnih programov KS Škocjan za obdobje 

2024-27 in predloga Finančnega načrta KS za leto 2024 
3. Informacija v zvezi s prijavo škode na stvareh zaradi posledic neurja z dežjem in 

poplavami avgusta 2023 
4. Vloge: 

- krajan Šalara – prošnja za ureditev EO na Partizanski ulici 
- krajani Bošamarina – prošnja za finančno pomoč pri sanaciji ceste 
- krajani Istrska cesta – ureditev ceste 

5. Razno 
  

 
AD 1 

 
Potrditev zapisnika 5. redne seje sveta KS z dne 15. junija 2023 
 
Gradivo so člani prejeli. 
Poročevalka Petra Gunjač. 

- MOK bo članom sveta KS Škocjan v kratkem predstavila projekt hitre ceste Koper – 
Dragonja in širitev Šmarske ceste. 

Razpravljal ni nihče.  
 
Svet KS je potrdil (7 prisotnih – 7 glasov ZA) zapisnik 5. redne seje Sveta KS, z dne 15. junija 
2023. 
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AD 2/ 

 
Obravnava in potrditev predloga Načrta razvojnih programov KS Škocjan za obdobje 
2024-27 in predloga Finančnega načrta KS za leto 2024 
 
Gradivo so člani prejeli. 
Poročevalki Petra Gunjač in Andreja Lazar. 
Razpravljali so vsi prisotni. 
 

 Svet KS je sprejel (7 prisotnih – 7 glasov ZA) naslednji 
 

S K L E P št. 1 
 
Potrdi se predlog Načrta razvojnih programov KS Škocjan 2024-2027, z naslednjimi 
prioritetami: 
- ureditev Obrtniške ulice v Šalari 
- ureditev Vanganelske ceste v Šalari / ob trgovini Mercator 
- ureditev odvodnjavanja v Bošamarinu 
- ureditev mostička v Bošamarinu / pri Ford Nova 
- pridobitev zemljišč v Kampelu za izvedbo sedeža KS in igrišča 
- ureditev ceste Kampel – Brda 
- obnova ceste v Manžanu (do zgornjega Manžana, vključno s sanacijo makadamske ceste 
spodaj) 
- sanacija ceste Triban – Vanganel 
- sanacija ceste v Zontarjih 
- ureditev vodovoda v Zontarjih  
- ureditev ceste Šantoma – Vanganel  
- dodatne morebitne prioritete kot po NRP 
NRP KS 2024-27 je priloga tega zapisnika in se ga posreduje pristojnim službam Mestne občine 
Koper. 

 
 

 Svet KS je sprejel (7 prisotnih – 7 glasov ZA) naslednji 
 

S K L E P št. 2 
 
Potrdi se predlog Finančnega načrta KS Škocjan za leto 2024, z naslednjimi prihodki in odhodki: 
a) prihodki 
- prejeta sredstva iz proračuna redno delovanje   14.232 
- prejeta sredstva iz proračuna za komunalno infrastrukturo  9.981 
- obr. zaklad. podr. EZR      1.200 
b) odhodki 
- sredstva za dejavnost KS      9.160 
- upravljanje in tekoče vzdrževanje javnih poti   4.500 
- investicijsko vzdrževanje poti     39.000 
- upravljanje s športnimi objekti     6.000 
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AD 3/ 
 

Informacija v zvezi s prijavo škode na stvareh zaradi posledic neurja z dežjem in 
poplavami avgusta 2023 

 
Poročevalka Petra Gunjač. 
Razpravljali so vsi prisotni. 
Svet KS je potrdil (7 prisotnih – 7 glasov ZA) informacijo v zvezi s prijavo škode na stvareh 
zaradi posledic neurja z dežjem in poplavami avgusta 2023. 
 

 
AD 4/ 

 
Vloge: 
a) krajan Šalara – prošnja za ureditev EO na Partizanski ulici 
 
Gradivo so člani prejeli. 
Poročevalka Petra Gunjač. 
Razpravljali so vsi prisotni. 
 

 Svet KS je sprejel (7 prisotnih – 7 glasov ZA) naslednji 
 

S K L E P št. 1 
 

Pristojni urad MOK se obvesti naj se EO v Šalari / Partizanska cesta uredi po predlogu Marjetice 
Koper. 

 
 
b) krajani Bošamarina – prošnja za finančno pomoč pri sanaciji ceste 
 
Gradivo so člani prejeli. 
Poročevalka Petra Gunjač 

- prošnja za ureditev makadamske poti v Bošamarinu (parc. štev. 2666/5 in 2665/9 
k.o. Semedela), last RS 

Razpravljali so vsi prisotni. 
 

Svet KS je sprejel (7 prisotnih – 7 glasov ZA) naslednji 
 

S K L E P št. 1 
 

Prošnji krajanov iz Bošamarina, za finančno pomoč pri ureditvi makadamske poti, last RS, se ne 
ugodi in to iz razloga, da ne gre za občinsko pot oz. javno dobro in krajevna skupnost pri tem ni 
pristojna za pomoč pri vzdrževanju le-te. Krajanom se predlaga, da se za vzdrževanje ceste 
obrnejo na lastnika zemljišča. 

 
 
c) krajani Istrske ceste – ureditev ceste 

 
Gradivo so člani prejeli. 
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Poročevalka Petra Gunjač. 
- prošnja za ureditev makadamske poti ob Istrski cesti (parc. štev. 3623 k.o. Bertoki), 

last Agrarne skupnosti 
- v kratkem se bo na tem območju pričelo z deli za ureditev kanalizacije 
- predvidena je bila tudi izgradnja kolesarske poti, vendar po zadnjih podatkih le-ta 

trenutno ne bo urejena 
Razpravljali so vsi prisotni. 
 

 Svet KS je sprejel (7 prisotnih –  7 glasov ZA) naslednji 
 

S K L E P št. 1 
 

Prošnji krajanov na Istrski cesti, za finančno pomoč pri ureditvi makadamske poti, lasti Agrarne 
skupnosti, se ne ugodi in to iz razloga, da ne gre za občinsko pot oz. javno dobro in krajevna 
skupnost nima pristojnosti za pomoč pri vzdrževanju le-te. Krajanom se predlaga, da se za 
vzdrževanje ceste obrnejo na lastnika zemljišča. 

 
 

AD 5 / 
Razno 
 
a) Šalara / ureditev 
Nejc Žužič, zanima ga kako je z ureditvijo Šalare, krajane Vanganelske in Partizanske namreč 
skrbi kako bo z vodo v bodoče / trava spucat / a je kaj kako lahko mi pomagamo ljudem, da jih je 
manj strah. 
Petra Gunjač pojasni, da je projekt sanacije Šalare v teku s strani MOK. 
 
b) Kanalizacija 
Vero Kožar zanima kako je z manjkajočo kanalizacijo v KS. . 
Petra Gunjač pojasni, da se projekti kanalizacije vodijo na MOK.  
 
 
Seja je zaključena ob 18.00 uri. 
 
Zapisala                Predsednica sveta KS 
Andreja Lazar                           Petra Gunjač, l. r.  
 

 
  
 
 

 
 
 
 
 
 


